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Skanderborg, den 29. oktober 2021 
 
Vedr. Atomkraft 
 
Jeg har hørt om smeltet salt atomreaktorer. Det er lige så dårligt som atomkraft i 
øvrigt. Det er en ny teknologi. Hvor farlig i forhold til ulykker den er ved jeg ikke – 
det er heller ikke der, jeg sætter ind lige nu. Jeg er her, hvor jeg ikke er sådan, at 
atomkraft nogensinde i nogen form skal indføres i Danmark, synes jeg. Jeg synes 
det er dårligt, at danske firmaer arbejder med atomkraft. I 70’erne blev man enige 
om ikke at have atomkraft i Danmark. Nu er Danmark ved at være med til at 
oprette nye atomreaktorer med salt i Holland, har jeg lige læst lidt om. Det er helt 
uhyrligt, synes jeg. Dette dokument er sådan, at jeg vil skrive noget om, hvorfor 
atomkraft i enhver art er dårligt. Jeg er oplyst og arbejder i ånden hele tiden – 
ånden er alt manifesteret og altså også uran, som man arbejder med i 
atomreaktorer. Man tvangsbehandler ånden i atomkraft og det gør faktisk meget 
ondt. Jeg ved det, for jeg kørte engang helt til Nordtyskland for at stoppe en 
kommende atomkraftulykke der. Der er et atomkraftværk i Nordtyskland, hvor 
man arbejder meget dårligt med atomkraft. Det er forskelligt i de forskellige 
atomkraftværker, hvordan man arbejder med atomkraft. Jeg er oplyst og det 
betyder, at jeg ved meget om atomkraft blandt meget andet, jeg skriver om til 
bl.a. Folketingets udvalg. Jeg vil gerne præge udviklingen med mine skriverier. I er 
velkomne til at være sådan, at I ringer til mig på tlf. 40 16 28 81, så kan vi tale 
mere om det hele. Jeg skriver lidt mere nu. Atomkraft er dårligt for naturen for 
det forurener naturen med stråling – altså radioaktivitet i hele 700 kilometers 
omkreds fra et atomkraftværk. Der er firmaer, der måler strålingen og arbejder 
med det, ved jeg. Man taler blot ikke om det normalt. Jeg ved, jeg ikke kan bevise 
dette faktuelt, men det finder sted. I Tyskland bl.a. er der mange helt rene 
landskaber, som mangler mangfoldighed og der er mange tæger og tægeplage – 
det skyldes atomkraft. Naturen skal være mangfoldig og det er den ikke længere. 
Alle ved det – men forbinder blot ikke det med atomkraft. Jeg ved Tjernobyl også 
var meget dårlig for hele Europa. Jeg køber aldrig bær fra Polen af samme årsag. 
De sælges meget i Danmark. Jeg ved ikke hvor belastet Polen er af Tjernobyl, men 
jeg ved mange ved, at det var meget dårligt, at det fandt sted, at reaktoren 
nedsmeltede. Kærlig hilsen Lars-Elias Anna Elena alias Lars-Elias Arno Ørrild – tlf. 
40 16 28 81. 
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